
Motion 2 avseende digitalt årsmöte. 
 
Årsmötet 2022 var ett fysiskt möte. Eftersom årsmötet är det högsta 
beslutande organet för en medlemsförening betyder det att det endast är vid 
detta tillfälle som medlemmar har möjlighet att påverka den förening de är 
medlemmar i. Det är ju medlemmarna som till syvende och sist beslutar hur 
det kommande årets styrelse ska se ut och om man vill ge ansvarsfrihet till 
sittande styrelse. 
 
Svenska Hundskyddsföreningen består av drygt 14000 medlemmar av dessa är 
det få som har möjlighet att medverka vid ett fysiskt möte. Det innebär att 
många av oss 14000 medlemmar inte har någon möjlighet att göra våra röster 
hörda på ett fysiskt årsmöte. 
 
Ett digitalt möte eller ett hybrid möte skulle alltså ge fler medlemmar 
möjlighet att säga vad de tycker och möjlighet att rösta. 
 
Jag har deltagit i digitala årsmöten i andra föreningar och tycker att det 
har fungerat utmärkt, Fler medlemmar har möjlighet att delta vid digitala 
möten / hybridmöten än vid fysiska. Detta föranleder mig att poängtera 
följande: Vi lever i en digital värld med alla fördelar det innebär. Med 
det stora medlemsantal som Hundstallet har och att medlemmarna är spridda 
över hela Sverige är ett fysiskt möte odemokratiskt. 
 
Jag tar för givet att styrelsen nu efter två digitala årsmöten och ett 
årsmöte med medhörning via internet har hittat en bra teknik – distributör 
- administratör för Hundstallets digitala årsmöte alternativt ett hybrid 
möte. 
 


